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Beste GBO fractie en overige gemeenteraadsleden,  
 
 
Op 29 mei heeft u schriftelijke vragen gesteld over de oversteekplaatsen op de Ceintuurbaan. Met 
deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
1. Heeft de wethouder goed in beeld hoe de situatie ter plaatse is? 

Ja, samen met de initiatiefnemers van de petitie “Naar Veilige oversteekplaatsen van en naar 
de Vierslag” is de verkeersituatie ter plaatse bekeken.  

 
2. De oversteekplaatsen zijn erg onduidelijk uitgevoerd, komen hier binnen afzienbare tijd nog 

aanpassingen? 
Ja, er zijn inmiddels een aantal verkeerstechnische aanpassingen uitgevoerd op de 
kruispunten Weegschaal - Ceintuurbaan en Stier – Ceintuurbaan. De uitgevoerde maatregelen 
betreffen onder meer: 
• Oversteek fietsverkeer geaccentueerd met rode tegelverharding; 
• Markering aangebracht (haaientanden); 
• Parkeervak Zwanenbloem verwijderd en fiets- en oversteekvoorziening gerealiseerd; 
• Verkeersborden geplaatst. 

 
Daarnaast zijn er in juni verkeerstellingen uitgevoerd en zijn er snelheidsmetingen op de 
Ceintuurbaan gehouden. Met deze data wordt de kwaliteit van de oversteekplaatsen getoetst. 
Er wordt onder andere gekeken naar hoelang je gemiddeld moet wachten om als voetganger 
over te steken. Op basis van deze verkenning worden mogelijk aanvullende maatregelen 
voorgesteld. Wij zullen u eind dit jaar informeren over de uitkomsten van deze verkenning. 
 

3. Is de wethouder bereid om voorzorgsmaatregelen te nemen om zo te komen tot een veilige 
oversteek op diverse plaatsen aan de Ceintuurbaan? 
Ja, deze maatregelen zijn uitgevoerd, zie ook het antwoord op de vorige vraag. 

 
4. Kan de wethouder toezeggen dat hij in gesprek zal gaan met bewoners om samen te komen 

tot een goede en veilige oplossing voor de bijna 200 kinderen die dagelijks meerdere malen de 
straat over moeten steken? 
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Ja, we zijn in gesprek met de opstellers van de petitie en wijkplatform Elst Oost over de 
verkeerssituatie op de Ceintuurbaan. 

 
5. Kan dit nog gerealiseerd worden voordat het nieuwe schooljaar van start gaat? 

Ja, de verkeerstechnische maatregelen zijn gerealiseerd voor de start van het nieuwe 
schooljaar.  

 
6. Mocht het niet voor het nieuwe schooljaar tot een definitieve oplossing komen, is het dan 

mogelijk om tijdelijke aanpassingen te maken? Bijvoorbeeld: oversteeklichten, zebrapad, 
snelheidsverlaging tot 30 km per uur, bij de oversteekplaatsen?  
Er zijn al maatregelen getroffen, zie het antwoord op de vorige vraag. 

 
 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos  
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